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Zwracam sig z uprzejmA pro5b4 w imieniu mieszkaric6w

Zawiila o budowg ulicy G6rzystej, lct6ra jest w katastrofalnym stanie.

Ulica ta zostala zriszczona przez duze cigzarowe samochody, kl6re

wozlly materialy budowlane do dzialki na koricu ulicy oraz wywozily

ziemig ztej dziaki. Obecnie jest problem przeJazdu dla samochod6w

osobowych, analefr zanacry(, ze na ulicy Suszyckiej,

l<t6r4przeje1dZaj4cigZmowesamochody jestznakzakazwjazdu

poj azd6w powyZej 3, 5t. Pro szg o niezstfto czne dzialanie

z uw agi na bezpieczeristwo mieszkaric6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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